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Do Pani Starosty

Barbary Studzińskiej

W związku z tym, iż coraz częściej i coraz głośniej mówi się o pomyśle: „powrotu 
kolei do Świecia”, mieszkańcy gminy Jeżewo coraz częściej pytają mnie jakie jest stanowisko 

Powiatu Świeckiego w tej sprawie. Pytania rodzą się coraz częściej, ponieważ przywracając 

kolej do Świecia, stacja w Laskowicach zostałaby „zepchnięta na margines”, ponieważ pociąg 

pośpieszny, czy dalekobieżny nie zatrzymywałby się już w Laskowicach, a w Świeciu, a tym 

samym mieszkańcy, gminy Jeżewo oraz ościennych gmin odcięci byliby od połączeń 

pośpiesznych i dalekobieżnych. Wspominając o gminach ościennych, mam na myśli gminy, 

które formalnie poparły już protest przeciwko budowie kolei w Świeciu, a są to gminy: 

Dragacz, Osie, Lniano, Drzycim, Śliwice czy Grudziądz.

Z racji tego, iż w mediach społecznościowych, czy też w lokalnych tygodnikach, 
wyraźnie artykułuje się fakt, że pomysłodawcą „powrotu kolei do Świecia” jest Pan Dariusz 

Woźniak- skarbnik Powiatu Świeckiego, a jednocześnie radny Gminy Świecie, proszę o 

odpowiedź:

1. Jakie jest oficjalne stanowisko Zarządu Powiatu Świeckiego, odnośnie powrotu 

„kolei do Świecia”, biorąc pod uwagę stanowisko Pana Dariusza Woźniaka- 

skarbnika Powiatu Świeckiego?

Z wyrazami szacunku:

Kpetie


